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Protokół nr 39/2018 

cdzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lasowice Wielkie 

z dnia 23 sierpnia 2018 r. 
—w i 

Nr--~ podpis -PartyTorbert Barcz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej o godzinie 13:00 otworzył 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej, które odbywało się w Sali Narad Urzędu Gminy w 

Lasowicach Wielkich, po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 3 członków komisji, co stanowi ąuorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Komisja obradowała w składzie: 

• Norbert Barcz - przewodniczący; 

Brygida Kasprzyk - z-ca przewodniczącego; 

Benita Kowollik - członek komisji. 

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: 

• Daniel Gagat- Wójt Gminy Lasowice Wielkie; 

Jarosław Sułkowski- Inspektor. 

Pan Norbert Barcz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił propozycję 

porządku obrad: 

1. Analiza dowozu dzieci do szkół rok szkolny 2016/2017. 

2. Analiza sprawozdania Wójta za okres między sesjami. 

3. Sprawy bieżące. 

Komisja Rewizyjna przyjęła przedstawiony porządek obrad (3 głosy „za"; 0 głosów 

„przeciw"; 0 „wstrzymujących się"). 

Przewodniczący Komisji Pan Norbert Barcz, poinformował członków Komisji 

Rewizyjnej, że pismem nr RG.0012.3.9.2018 z 17 sierpnia 2018 r. zwrócił się do Wójta 

Gminy Lasowice Wielkie z prośbą o przygotowanie - udostępnienie materiałów objętych 

tematami posiedzenia niezbędnymi do ich przeanalizowania. Do tematu zawartego w punkcie 

1 między innymi: 

zasady wyłonienia przewoźnika na dowóz dzieci do szkół; 

• trasy przewozu dzieci; 

ilość opiekunów i koszty związane z dowozem dzieci; 

ilość środków finansowych przeznaczonych na dowóz dzieci; 
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- ilość umów na indywidualny dowóz dzieci do szkół oraz koszty z tym związane. 

Ad. 1 Analiza dowozu dzieci do szkół rok szkolny 2016/2017. 

Wójt Gminy Lasowice Wielkie przedstawił Komisji Rewizyjnej przygotowane 

tabelaryczne zestawienie dot. dowozów dzieci do szkół. Głównym przewoźnikiem jest PKS 

Kluczbork. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał ile autobusów w analizowanych 

okresie obsługiwało teren Gminy Lasowice Wielkie - Inspektor Jarosław Sułkowski 

wyjaśnił, że w wymienionym okresie teren Gminy obsługiwały cztery autobusy, dowóz 

dzieci odbywał się na bieżąco. Kwota kosztów dowozu w okresie szkolnym 2016/2017 

wyniosła: 

01.09.2016 - 31.12.2016 - 77.007,00 zł. 

01.01.2017-30.06.2017- 123.505,00 zł. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał do ilu placówek poza teren Gminy 

dowozimy dzieci - Pan Jarosław Sulkowski wyjaśnił, że poza teren Gminy dzieci dowożone 

są do dwóch placówek, są to dzieci z niepełnosprawnością, pozostała czwórka dzieci 

dowożona jest do placówek szkolnych na terenie Gminy Lasowice Wielkie. Przewodniczący 

Komisji zapytał jaki jest koszt za kilometr indywidualnego dowozu dzieci do szkół - Pan 

Jarosław Sułkowski wyjaśnił, że stawka ta jest zróżnicowana i wynika z umowy 

cywilnoprawnej zawartej pomiędzy Panem Wójtem Gminy, a rodzicem, najniższa stawka za 

km wynosi 1 zł, najwyższa 3 zł. Przewodniczy zapytał jak byli zatrudnieni opiekunowie 

szkolnych autobusów- Pan Jarosław Sulkowski wyjaśnił, że byli oni zatrudnienie na umowę 

o pracę na pół etatu. Pan Norbert Barcz zapytał ilu opiekunów jeździło w wymienionym 

okresie - Pan Jarosław Sułkowski wyjaśnił że było to czterech opiekunów, kosz zatrudnienia 

opiekunów: 

01.09.2016- 31.12.2016-17.298,11 zł. 

01.01.2017- 30.06.2017-29.723,35 zł. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy w związku z faktem że dowozy dzieci do szkół 

to są kursy mieszane, czy zdarza się że mieszkańcy Gminy jeżdżą tymi autobusami - Pan 

Jarosław Sułkowski wyjaśnił, że mieszkańcy jak najbardziej korzystają z tych kursów, to nie 

jest przewóz zamknięty. Pan Norbert Barcz zapytał czy zdarzało się nied o wiezienie dzieci na 

czas do szkoły bądź odwołanie kursu - Pan Jarosław Sulkowski wyjaśnił, że odwołania nie 

było, ale zdarzyła się awaria autobusu. Przewodniczący zapytał. Wójta Gminy co jest 

czynnikiem decydującym o wysokości stawki w przypadku dowozów indywidualnych - Wójt 

wyjaśnił, żc jest to odległość i droga jaką pokonuje rodzic, bo nie wszędzie jest asfalt, 
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czasem jadą drogami leśnymi i ma to wpływ na amortyzację samochodu i auto się zużywa. 

Pan Norbert Barcz zapytał czy jest zarządzenie dot. indywidualnego dowozu dzieci do 

placówek oświatowych - Wójt wyjaśnił, że jest to negocjowane w umowie. 

Komisja zwraca uwagę na niezrozumiałe zróżnicowanie stawek za indywidualny 

dowóz dzieci i wnioskuje o ujednolicenie zasad indywidualnego dowozu dzieci do placówek 

oświatowych i wprowadzenie jednakowej stawki za dojazd dla wszystkich dzieci. 

Ad. 2 Analiza sprawozdania Wójta za okres między sesjami 

1. Ogłoszono Otwarte Konkursy Ofert na realizację zadań publicznych dot. wspacia 

sportu oraz opieki społecznej. 

2. Ogłoszono przetarg nieograniczony na realizację zadań inwestycyjnych związanych z 
budową oświetlenia ulicznego na terenie gminy. 

3. Podpisano umowę dot. wykonania zadania: 

- „Budowa systemu odwadniającego drogi (dz.261/1 km.2) w Trzebiszynie" -
termin realizacji do 07.11.2018 r. 

4. Podpisano umowę z wykonawcą zadań inwestycyjnych: 

- „Budowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Chudoba 
( dz.73,72 km.2)" - wykonanie do 19.10.2018 r„ 

- „ Przebudowa drogi wewnętrznej w Laskowicach (dz.128,394/95 km.6)". 

5. Ogłoszono ponownie przetarg nieograniczony na realizację zadania inwestycyjnego : 

- „ Budowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Laskowice". 

6. Wykonano zadania inwestycyjne: 

a) „Budowa zjazdu na parking w Jasieniu", 

b) „Budowa parkingu P+R w miejscowości Jasienie", 

c) „Budowa parkingu P+R w miejscowości Lasowice Wielkie", 

d) „Przebudowa drogi w Chudobie ( od posesji 7a do 22) - (dz. nr 54 km.4)", 

e) „Przebudowa drogi w Wędryni ( od posesji I do skrzyżowania) 

-(dz. nr 4,25 km.l)", 

f) „ Obudowa nowej studni głębinowej dla ujęcia wód w Chocianowicach". 

7. Odbyło się przekazanie sprzętu strażackiego zakupionego z dofinansowaniem z 
Ministerstwa Sprawiedliwości w dniu 18.07.2018r. 

8. Opublikowano zapytanie ofertowe i wybrano wykonawcę do realizacji zadania 
związanego z usuwaniem azbestu z terenu gminy — firma „EURO-GAZ" zc Zgórska. 

Przewodniczący Komisji zapytał Wójta co było powodem braku wody w Chociano

wicach, Wójt wyjaśnił, że było to spowodowane awarią, na studni jest dużo elektroniki i cza

sem burze wywołują awarie, obecnie wody nie powinno zabraknąć. 



Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał o budowę boiska w Choci ano wicach -

Wójt wyjaśnił, że konieczne jest wypoziomowanie boiska ponieważ wyszły różnice w tere

nie, na całej powierzchni trzeba było nasypać około 15 piasku, inwestycja nie będzie zakoń

czona w terminie, firma wie że zapłaci kary za nieterminowe wykonanie robót, Wójt wyjaśnił 

że być może ze względu roboty dodatkowe przesunie się o kilka dni termin wykonania robót. 

Ad. 3 Sprawy bieżące. 

Komisji nie przedstawiono spraw bieżących do procedowania. 

Po wyczerpaniu tematów wynikających z planu posiedzenia Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej o godz. 13.45 zamknął posiedzenie. 
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